
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

KSSOKiS.0012.2.9.2021

Protokół nr 9/2021

Obrady rozpoczęto 21 października 2021 r. o godz. 14:00. a zakończono o godz. 15:15 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Elżbieta Cholewicka
2. Wojciech Kmieciak
3. Wanda Konys
4. Dawid Książkiewicz
5. Barbara Kucharska
6. Tomasz Lewandowski
7. Mateusz Matuszak
8. Joanna Wojtysiak-Tierling
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, Mateusz 
Matuszak. Na wstępie powitał radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie załączonej do 
protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, że Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i
Sportu jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, 7 członków obecnych (2 radnych 
nieobecnych).

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił porządek obrad, 
który stanowi załącznik nr 2.

2. Gminny Program Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminny Program 
Przeciwdziałania Narkomanii, Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy.
Program przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, Agnieszka Maciejowicz.

3. Omówienie materiałów sesyjnych.
a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2021.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Karolina Dziekan.
Skarbnik ponadto poinformowała, że podczas sesji zostanie zgłoszona do projektu uchwały 
autopoprawka. Następnie przedstawiła informacje dotyczące zakresu proponowanej autopoprawki. Treść 
autopoprawki zostanie dołączona do projektu uchwały. 
Radna E. Cholewicka zapytała, czy środki z budżetu obywatelskiego, które nie zostały w całości 
zaangażowane na realizację Placu Handlowego przechodzą do wykorzystania w budżecie na następny 
rok. 
Skarbnik K. Dziekan odpowiedziała, że środki te nie przechodzą na następny rok, można wnioskować o 
zabudżetowanie środków na przyszły rok budżetowy. 

Radny W. Kmieciak zapytał o zmniejszenie wpływów z tytułu sprzedaży nieruchomości, zapytał których 
przetargów nie udało się zrealizować. 
Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, A. Domasiewicz poinformowała, że została wycofana z 
przetargu działka położona w Zalasewie, na której gmina zrealizowała inwestycję Activ Park. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2021. 
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Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2021 – 2043.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski.
Przewodniczący M. Matuszak dopytał o dokładaną wysokość środków finansowych związanych z 
przebudową Hotelu 3. 
Kierownik B. Majchrzak odpowiedział, że środki są przeznaczone w głównej mierze na realizację 
parkingu oraz na doposażenie budynku. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043. 
Wyniki głosowania  ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Podatków i Kontroli Podatkowej, Bartosz Zalewski.
Kierownik przedstawił informacje dodatkowe do projektu uchwały, które stanowią załącznik nr 3 do 
protokołu.
Głos zabrała radna W. Konys, która odniosła się do podwyżek podatku od nieruchomości w stosunku do 
osób prowadzących działalność gospodarczą.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

d) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu żyta, przyjmowanego jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 
Swarzędz w roku 2022.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Podatków i Kontroli Podatkowej, Bartosz Zalewski.
Głosowano w sprawie: Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanego jako podstawa obliczenia podatku rolnego 
na obszarze gminy Swarzędz w roku 2022. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Swarzędz z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Promocji, Izabela Paprzycka.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy 
Gminy Swarzędz z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Łowęcin – Gronowa.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Łowęcin – Gronowa. 
Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu ogrodów działkowych w rejonie ulic Cmentarnej i 
Z. Grudzińskiego w Swarzędzu.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
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Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ogrodów działkowych w rejonie ulic 
Cmentarnej i Z. Grudzińskiego w Swarzędzu. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Cybińskiej i A. Cieszkowskiego w Swarzędzu.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Cybińskiej i A. Cieszkowskiego w 
Swarzędzu. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

4. Sprawy bieżące.
Z-ca kierownika Biura Rady Miejskiej, M. Kałek poinformowała o propozycji wprowadzenia przez 
Przewodnicząca do porządku obrad Sesji RM dwóch protokołów z kontroli wykonanych przez Komisję 
Rewizyjną oraz przedłużenia terminu dokonania ostatniej kontroli. 

Przewodniczący M.Matuszak zapytał o aktualną sytuację covidową w Szkołach. 
Z-ca Burmistrza T. Zwoliński poinformował, że w Szkole Podstawowej nr 3 w Swarzędzu aktualnie aż 15
oddziałów ma naukę zdalną ze względu na stwierdzone zakażenia wśród nauczyciel.

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

 

Przewodniczący
Komisji spraw społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

 Mateusz Matuszak

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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